



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 9:e oktober 2025 kl. 17:15

Plats: Styret, Lilla Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Matilda Svensson [MS]
Ekonomiansvarig: Carl Backstig [CB]
SAMO: Clara Carlsson Holter [CCH]
Arbetsmarknadsansvarig: Anna Fermheden [AF]
Utbildningsansvarig: Calle Åman [CÅ]
Informationsansvarig: Emilia Rickard [ER]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [MS]
Matilda Svensson förklarar mötet öppnat kl. 17:18
- §2. Val av justeringsperson** [MS]
Mötet väljer Calle Åman till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [MS]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [MS]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (250923)** [ER]
Mötet godkänner föregående protokoll (250923)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. Ordförande [MS]
Varit på firmatecknarutbildning tillsammans med Eko. Fick en del repetition men även en del nytt. Haft fullt upp med planering inför Sektionsmöte 1. Hållt 3 medarbetarsamtal.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Calle Åman)



Vart med på andra övriga mötet.

- b. *Ekonomiansvarig* [CB]
Mår ok men har haft lite mycket. För det mesta suttit med budget-arbete, både med kommittéer och styrelsen egna. Varit på firmatecknarutbildning och sEF. Utöver detta dagligt arbete med bokföring osv.
- c. *SAMO* [CCH]
Haft mycket SAMO-relaterade den senaste tiden, både utbildningar, möte med kontaktpersoner och annat, tyvärr mer än jag hunnit. Hanterat och följt upp mycket generellt. Kontaktat företag (mensskydd) och föreläsare för eventuella prisförslag. Övriga generella styret-aktiviteter.
- d. *Arbetsmarknadsansvarig* [AF]
Haft möte med Harm. Fortfarande svårt att få företag, deadline för katalog nästa vecka. Börjat sätta datum för nästa mäsas för att underlätta för näst kommande år, troligtvis 4/11. Rullar annars på med Harm, de e mycket och e sjuk så inte toppen.
- e. *Utbildningsansvarig* [CÅ]
Har haft lite kursnämndsmöten, Teambuilding med SnH, EDIT-I forum.
- f. *Informationsansvarig* [ER]
Fortsatt att PR:a Mottagningsenkäten på sociala medier och i skolan. Fixat Skitviktigt för läsvecka 5-8 under LP1 och även lagt in alla arrangemang i kalendern på hemsidan. Ersatt fliken "Flytten" på hemsidan till en ny flik "Lilla Lindholmen". Börjat förbereda inför Sektionsmöte 1.

Beslutsfrågor

- §7. *Äskning - pHoto kamerablixt* [MS]

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Calle Åman)



Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§8. Äskning - pHoto polaroidkamera [MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, då det finns mer prisvärda alternativ.

§9. Äskning - H6 teambuilding [MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§10. Inval [MS]

• **Nomineringar NollK**

- Ida Franzén Karlsson till Ordförande.

Beslut: Mötet beslutar att godkänna Ida Franzén Karlsson till Ordförande.

§11. Verksamhetsplan 25/26 [MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna Verksamhetsplanen för H-sektionens styrelse verksamhetsåret 2025/2026.

Mötet ajourneras kl. 19:28

Mötet öppnat kl. 19:36

§12. Budget 25/26 [CB]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna den preliminära budgeten 25/26.

Diskussionsfrågor

§13. Profilkläder [CÅ]

Diskussion kring profilkläder. Calle ska be om offert för västar och ny logga till H-styret ska skapas.

§14. Verksamhetsplan kommité [MS]

Diskussion kring Rustets verksamhetsplan.

§15. Möte med Valberedningen [MS]

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Calle Åman)



Diskussion kring kommande möte med Valberedningen.

Formalia

§16. Övriga frågor

AF: Rumsupprustning styret?

[AF]

Svar: Rumsupprustning ska tas tag i så snart tillfälle finns.

CCH: Arbetsmiljöromd 15/10, kan någon annan närvara (Vasa & sekt. lokal)?

[CCH]

Svar: Calle kan gå, Clara skickar info.

§17. Nästa möte (251021)

[MS]

§18. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

[MS]

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§19. Mötets avslutande

[MS]

Matilda Svensson förklarar mötet avslutat kl. 21:02

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Calle Åman)